

《感谢信英语作文范文两篇带中文》

感谢信英语作文范文1

Dear Mrs. Smith,

I am writing to express my deepest gratitude for all the guidance and support you have provided throughout this academic year. As we approach the end of Grade 9, I can't help but reflect on how much I have grown as an English learner under your tutelage.

Your passion for the language has ignited a spark within me, making English lessons not just about grammar and vocabulary but a journey of discovery and appreciation. Your patience in explaining complex concepts and encouraging us to speak freely has boosted my confidence tremendously.

Lastly, your kind words of encouragement and constructive feedback have been invaluable. They have not only motivated me to work harder but also helped me identify areas for improvement.

Warmest regards,

[Your Name]

亲爱的史密斯老师：

我写这封信是为了表达我对您这一年来给予我的所有指导和支持的深深感激。随着九年级的尾声临近，我不禁回想起在您的教导下，我作为英语学习者的成长是多么巨大。

您对英语的热爱在我心中点燃了火花，使英语课不仅仅是关于语法和词汇，而是一场探索和欣赏的旅程。您耐心地解释复杂的概念，并鼓励我们自由发言，这极大地增强了我的自信心。

最后，您鼓励的话语和建设性的反馈对我来说是无价之宝。它们不仅激励我更加努力学习，还帮助我识别出需要改进的地方。

最诚挚的祝福，

[您的名字]

感谢信英语作文范文2

Dear Mr. Johnson,

As I reflect on my journey through Grade 9, my heart is filled with gratitude towards you, my esteemed English teacher.

Your lessons are never dull; they are filled with insight, humor, and a genuine desire to see us succeed. Your unique teaching style has made complex grammar rules seem simple, and your enthusiasm for literature has sparked a love for reading that will stay with me forever.

I especially appreciate the time you took to understand each student's strengths and weaknesses, tailoring your instruction accordingly. This personalized approach has helped me overcome challenges and excel in areas I once struggled with.

Moreover, your patience and encouragement have been invaluable. When faced with difficulties, your words of wisdom and reassurance always lifted my spirits and inspired me to keep pushing.

With the utmost respect and gratitude,

[Your Name]

亲爱的约翰逊老师：

当我回顾九年级的学习旅程时，我的心中充满了对您的感激之情，您是我尊敬的英语老师。

您的课堂从不乏味，总是充满了见解、幽默和真正希望我们成功的愿望。您独特的教学方式让复杂的语法规则变得简单易懂，而您对文学的热爱则激发了我对阅读的永恒热爱。

我特别感激您花时间了解每个学生的优点和不足，并据此调整教学方法。这种个性化的教学方式帮助我克服了挑战，并在曾经挣扎的领域取得了优异的成绩。

此外，您的耐心和鼓励对我来说是无价之宝。当我遇到困难时，您的智慧之言和安慰总是能提振我的精神，激励我继续前进。

以最诚挚的敬意和感激之情，

[您的名字]